
   
 

                                   Protokoll 

För styrelsemötet 201-04-09 

 

§1. Mötet öppnades 
 

§2. Dagordning godkändes. 
 

§3. Föregående mötesprokoll upplästes och godkändes 
 

§4. Ekonomisk rapport 29885:- minus 10000 utbetalt till 
idrottsförening i skötselbidrag för 2017. 
 

§5. Fiberläget enligt Peter Wikstrand arbetar Relacom med 
grävtillstånd. Enligt hörsägen skulle avtal vara klart med 
kommun. 
 

§6. Valborg, vem gör vad? Brandrisken vid Hansson backe gör att vi 
flyttar till Idrottsplatsen.Samlas Kl.16.00 ordna till för kvällen. 

 
§7. Årsmöte Solbacken Måndag 14/5 kl. 19.00 Alla i styrelsen tar 

med en kanna kaffe: Magnus vetelängd och Stewe tillbehör och 
småkakor. 

 
 
§8. Övriga frågor.Allmänt småprat om skola och fiber m.m. 

 
§9. Mötet avslutades 

 


